
 

 
Onderwerp:   Notulen Algemene Ledenvergadering 
Datum:    3 november 2021  
 
Aanwezig:  Jaco Robbemont, Jolanda Robbemont, Piet Brink, Marleen Vermoen-Brink, 

Marga de Beer, Ton van den Bosch, Corina Vermoen, Arno van den Haak, 
Peter de Zeeuw en Derk Langeveld 

 
Notulist:   Derk Langeveld 

 

     VERSLAG 
 
 
1.  Opening  
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
 
2.  Ingekomen stukken  
Vanuit de Kamer van Koophandel is een UBO verklaring (Ultimate Beneficial Owner) ontvangen om in te vullen. 
Het doel hiervan is om de uiteindelijke belanghebbende te achterhalen. Afgesproken is om hier de (nieuwe) 
bestuursleden te vermelden. 
 
3. Mededelingen  
Dinsdag 2 november zijn nieuwe coronaregels door het kabinet aangekondigd. Mogelijk dat er hierdoor 
mensen (tijdelijk) worden uitgesloten om te komen sporten. De vereniging volgt de regels van de verhuurder 
Bres. Nadere informatie van Bres volgt nog wat dit betekent voor de speelavond en competitie. 
 
4.  Vaststellen notulen vorige vergadering  
De notulen van de vorige ledenvergadering wordt doorgenomen. De volgende onderwerpen worden nog 
uitgelicht. 
 
Het voorgestelde jubileum wordt doorgeschoven, omdat er nog te veel beperkingen zijn, als gevolg van de 
coronaregels, om er iets feestelijks van te maken.  
 
De begeleiding van de jeugd wordt wederom extra aandacht voor gevraagd. Het aantal jeugdleden neemt toe 
waardoor het huidig aantal van 3 begeleiders een kwetsbaar aantal is. Als er uitwedstrijden zijn of een iemand 
een keer niet kan dan is de begeleiding in de zaal mager. Er wordt een oproep aan leden en ouders gedaan om 
af en toe te assisteren wanneer het nodig is. Degene kunnen dit aangeven bij Marga. 
 
Verder zijn er geen opmerkingen of aanvullingen. De notulen van 28 oktober 2020 worden door de vergadering 
vastgesteld.  
 
5 . Jaarverslag  
Zoals gebruikelijk heeft de voorzitter een kort verslag opgesteld van het seizoen 2020/2021. Het was een 
bijzonder jaar. Dit verslag is als bijlage bijgevoegd.  
 
 
6. Jaarrekening  
De Balans en Verlies & Winstrekening met uitgebreide specificatie zijn als bijlage bijgevoegd. De lasten zijn 
afgelopen jaar meegevallen, omdat de verhuurder geen huur in rekening heeft gebracht voor niet gebruikte 
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uren. Er zijn andere verenigingen in de Hoeksche Waard waar ondanks dat er geen gebruik van een hal 
gemaakt kon worden dat de gereserveerde uren in rekening werden gebracht. Daarnaast zijn er geen shuttle 
kosten geweest. De inkomsten aan de andere kant zijn ook lager uitgepakt. Als gevolg van lagere lasten heeft 
het bestuur besloten om minder contributie te heffen. Per saldo resteert een negatief saldo van EUR 77,-. 
 
7.  Bevindingen kascontrole commissie  
Voor de vergadering heeft de kascontrole commissie, dit jaar bestaande uit Nick van Twist, de cijfers 
gecontroleerd.  Er zijn een aantal verdiepende vragen gesteld. De penningmeester heeft een toelichting 
gegeven op 22 oktober. Er zijn geen onregelmatig heden geconstateerd en de kas controle commissie verzoekt 
de ALV om decharge aan de penningmeester en het bestuur te verlenen. De ALV gaat hiermee akkoord.  
 
8. Begroting  
Ook de begroting is als bijlage bijgevoegd. Opmerkingen die er door de voorzitter en penningmeester worden 
gemaakt zijn de subsidie van de gemeente en de huur van de sporthal. Op dit moment wordt er jaarlijks 
subsidie toegekend. Dit gaat naar een subsidie die per 4 jaar wordt vastgesteld. Met betrekking tot de huur van 
de sporthal wil de verhuurder naar een harmonisatie van de huurprijs in de Hoeksche Waard toe. Het blijkt dat 
de huur van onze sporthal hoger is dan andere accommodaties in de Hoeksche Waard. Zowel de voorzitter als 
penningmeester hebben diverse kanalen zoals de gemeente als Bres aangesproken om hier aandacht aan te 
besteden. De verwachting is dat het nog enige tijd gaat duren voordat hier een beslissing over is genomen, 
omdat de gemeentelijke politiek hier nog een beslissing over moet nemen. Bres is daarna de uitvoerder 
 
Piet vraagt waarom de huur van de sporthal hoger is dan begroot in 2020, Toelichting is dat er dit seizoen weer 
wordt gehuurd voor de zondagcompetitie en dat het uurtarief ook dit jaar is gestegen.  
De trainer is ook hoger begroot dan werkelijk betaald afgelopen jaren. Er is hier uitgegaan van het bedrag op 
basis van het aantal weken dat de trainer zou kunnen komen. In werkelijkheid is er weleens uitval door 
vakantie of afwezigheid van trainer, maar in principe wil het bestuur vasthouden aan het aantal weken dat de 
trainer voorgenomen is om aanwezig te zijn. 
 
Slotsom. Er resteert een klein tekort, maar er is genoegd reserve om dit op te vangen.  Er is in de optiek van het 
bestuur geen reden om een andere keuze te maken. De ALV kan zich hierin vinden.  
 
9. Verkiezing bestuursleden, vacature secretaris vacant  
 
De voorzitter besteedt aandacht aan het vertrek van Ton van de Bosch voor 5 jaar penningmeesterschap en 
Derk Langeveld voor 6 jaar secretariaatwerkzaamheden. Hij bedankt ze voor hun bijdrage voor de club en 
overhandigt ze een boeket bloemen en een cadeaubon. 
 
Jaco Robbemont zwaait af als voorzitter en stelt zich beschikbaar als penningmeester. Corina Vermoen heeft 
zich beschikbaar gesteld als voorzitter. Er hebben er zich geen tegenkandidaten aangemeld. De ALV  gaat met 
applaus akkoord met beide benoemingen.  
 
De vacature van secretaris is nog steeds vacant en er hebben zich geen kandidaten gemeld. Jaco stelt voor dat 
het ook mogelijk is om deeltaken uit te voeren zoals bijvoorbeeld ledenlijst bijhouden en dat er niet per se in 
het bestuur hoeft te worden deelgenomen. Zolang er geen gegadigde is zullen de andere bestuursleden 
voorlopig de taken van de secretaris overnemen.  
 
Tot slot dienen er nieuwe leden voor de kascommissie te komen aangezien Nick al 2 jaar achtereen de boeken 
heeft gecontroleerd. Derk Langeveld meldt zich aan. Daags na de vergadering meldt Michiel de Vree zich ook 
hiervoor aan. 
 
Corina is vertrouwenspersoon. Nu ze voorzitter wordt kan ze de functie van vertrouwenspersoon niet meer 
doen. Binnen de club waren er 2 vertrouwenspersonen. Corina voor senioren en Sandra voor jeugdzaken. 
Sandra zal worden gevraagd om dit ook voor de senioren te doen. Arno vraagt of het noodzakelijk is dat de 
vereniging  dit heeft. Vanuit NOCNSF wordt dit geadviseerd. 
 
 
 



10. Rondvraag  
Marleen: tot wanneer loopt training. Antwoord: April. Van Marleen mag dit eerder stoppen bijvoorbeeld na de 
competitie. Antwoord: voor de jeugd is dit nog wel prettig dat de trainer er is. 
 
Corina: ze bedankt Jaco voor de 17 jaar voorzitterschap. Ze heeft er serieus over nagedacht of ze het 
voorzitterschap moest doen en vindt het nog een uitdaging hoe het verenigingsleven levend te houden. Ze 
heeft er zin in geeft ze aan. 
 
Peter: De badmintonbond wil experimenteren voor nieuwe leden dat er wedstrijdjes worden georganiseerd 
voor met name beginnende recreanten. Daarnaast wordt er voor de jeugd van 4-12 jaar een jeugdprogramma 
ontwikkelt ‘Bamito’ en de bond promoot airbadminton.  
 
Piet: hoeveel leden hebben we nu? Antwoord: Er zijn 28 jeugdleden en 47 senioren. Jaco heeft een analyse 
gemaakt dat er 1/3 jeugd is, 1/3 55+ en een middensegment. Van de senioren komen die niet allemaal op 
donderdag waardoor het een uitdaging is om voor een ieder een gevarieerde speelavond te maken.  
 
Ton: vraagt zich af of de site nog moet worden aangehouden. Welke informatie wil je op de site zetten, omdat 
het onderhouden van de site bewerkelijk is en er beperkt op wordt gekeken. Antwoord: de site is zinvol om aan 
te houden en er zijn ook nieuwe leden gekomen die zich via de site hebben georiënteerd.  
 
11. Sluiting  
de vergadering wordt om 9.25 gesloten. 

 


